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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 28.01.2021

cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,
ședință care a avut loc la Centrul Cultural European

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Butcă Dragoș
5. Chelu Răzvan - Niculae
6. Fermuș Andra - Isaura
7. Foamete Radu Gabriel
8. Gologan Giulia - Loredana
9. Ianeț Constantin
10. Ionescu Marilena
11. Ivașcu Drgoș Ion
12. Mateoiu Roxana
13. Pleșa Emil
14. Roșoiu Daniela - Cerasela
15. Sprinceană Eugen Dănuț

Au fost absenți următorii consilieri: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și domnul consilier
Trifu Marius Robertino.

Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa, doamna jr. Catană Elena care
spune că ședința Consiliului Local de astăzi a fost convocată în baza Dispoziției Primarului
nr.44/21.01.2021, că din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute
de lege pentru desfășurarea ședinței și-l roagă pe domnul viceprimar Ianeț Constantin să prezinte ordinea
de zi.

Domnul viceprimar Ianeț Constantin prezintă ordinea de zi a ședinței și o supune la vot, aceasta
fiind aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

În continuare doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesele verbale din luna decembrie 2020 și ianuarie 2021.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare din 23.12.2020. Întrebă
dacă sunt observații pe marginea acestui proces verbal. Nu sunt.

Procesul verbal al ședinței ordinare din 23.12.2020 este supus la vot și este aprobat cu 14 voturi
„PENTRU”, o „ABȚINERE” - domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae care a fost absent la ședința
ordinară din 23.12.2020 și 2 consilieri locali absenți: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și domnul
consilier Trifu Marius Robertino.

Se trece la procesul verbal al ședinței extraordinare din 29.12.2020. Doamna secretar general jr.
Catană Elena întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Supune la vot procesul
verbal al ședinței extraordinare din 29.12.2020 și este aprobat cu 11 voturi „PENTRU”, 4 „ABȚINERI”:
domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier Chelu Răzvan -
Niculae și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura, consilieri locali care nu au fost prezenți la ședința
extraordinară din 29.12.2020 și 2 absenți: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și domnul consilier
Trifu Marius Robertino.
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Se trece la procesul verbal al ședinței extraordinare din 08.01.2021. Doamna secretar general jr.
Catană Elena întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt obiecțiuni.

Procesul verbal al ședinței extraordinare din 08.01.2021 este supus la vot și este aprobat cu 9
voturi „PENTRU”, 6 „ABȚINERI”: domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion,
domnul consilier Foamete Radu Gabriel, doamna consilier Gologan Giulia - Loredana, doamna consilier
Ionescu Marilena, doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela, consilieri locali care nu au fost prezenți la
ședința extraordinară din 08.01.2021 și 2 consilieri absenți: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și
domnul consilier Trifu Marius Robertino.

În conformitate cu prevederile Hotărârii Consiliului Local nr. 1/08.01.2021, președinte de ședință
este domnul consilier Butcă Dragoș.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acțiuni
sau lucrări de interes local, întocmit conform art. 6 alin. (7) din Legea nr. 416/2001 privind venitul minim
garantat cu modificările și completările ulterioare. ”

Doamna Sorescu Liliana - persoană delegată cu atribuții de director executiv DAS dă explicațiile
necesare.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă câte persoane mai sunt la ajutorul social și dacă aceste
persoane prestează munca separat de cei de la SCUP. Răspunsul este da.

Doamna Sorescu Liliana - persoană delegată cu atribuții de director executiv DAS spune că sunt
60 de dosare în plată.

Domnul consilier Budoiu Ion solicită mai multă grijă în Promenada Pieței și pe Bulevardul Gării,
unde, într-o zi de duminică a constatat că era mizerie.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea Planului de acțiuni sau lucrări de interes local, întocmit conform art. 6 alin. (7) din Legea nr.
416/2001 privind venitul minim garantat cu modificările și completările ulterioare și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui
Contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a S.C. Servicii Comunitare de Utilități Publice
Pucioasa SCUP S.R.L. cu Cabinetul Individual de Avocatură „ Marilena Bălălău ”, pentru anul 2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă SCUP-ul are consilier juridic angajat? Răspunsul este
nu. Spune că așa cum a procedat și în ședința trecută, consideră că nu este de competența Consiliului
Local să aprobe și cabinetul cu care se încheie contract de consultanță.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că Consiliul Local este unic asociat la această
societate. S-a discutat și cu Instituția Prefectului - Județul Dâmbovița pe acestă temă și după discuții au
apreciat că este legală hotărârea adoptată în luna decembrie 2020.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea încheierii unui Contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a S.C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S.R.L. cu Cabinetul Individual de Avocatură „ Marilena
Bălălău ”, pentru anul 2021 și este aprobat cu 14 voturi „PENTRU”, o „ABȚINERE” - domnul consilier
Budoiu Ion și 2 consilieri absenți: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și domnul consilier Trifu
Marius Robertino.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului
Consiliului Local Pucioasa în Adunarea Generala a asociaților S.C. Servicii Comunitare de Utilități
Publice SCUP S.R.L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Având în vedere că este vorba despre persoane, doamna secretar general jr. Catană Elena spune că
trebuie să se facă vot secret.

Se desemnează o comisie de numărare a voturilor: domnul consilier Butcă Dragoș, , doamna
consilier Fermuș Andra - Isaura, domnul consilier Foamete Radu Gabriel, doamna consilier Mateoiu
Roxana și doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela.

Domnul viceprimar Ianeț Constantin spune că domnul primar propune ca reprezentant în
Adunarea Generala a Asociaților S.C. Servicii Comunitare de Utilități Publice SCUP S.R.L. pe doamna
Brebene Marinela.

Domnul consilier local Bădescu Gheorghe spune că nu va participa la vot, adică refuză să voteze
pentru că s-a venit cu buletinele de vot pe care este scris numele doamnei Brebene Marinela și spune că
acestea trebuiau făcute aici, în ședință.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că domnii consilieri pot face propuneri, care se
vor adăuga pe buletinul de vot.

Domnul consilier Budoiu Ion întrebă ce atribuții are doamna consilier Brebene Marinela și de ce
trebuie să mai aprobe Consiliul Local bugetul în condițiile în care are un reprezentant în Adunarea
Generala a Asociaților S.C. Servicii Comunitare de Utilități Publice SCUP S.R.L.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că doamna consilier Brebene Marinela
supraveghiază activitatea societății și se asigură că acesta respectă hotărârile Consiliului Local.

Nu sunt alte propuneri.
Se înmânează buletinele de vot consilierilor locali. Se trece la vot secret, se alege ca modalitate de

vot tăierea cu o linie a persoanei pe care nu o doriți să o votați. După exprimarea votului se trece al
numărarea votului, rezultatul fiind următorul: doamna consilier Brebene Marinela are 14 voturi
„PENTRU”, domnul consilier Bădescu Gheorghe a refuzat să voteze (deci nu a aprticipat la vot) și 2
consilieri locali absenți: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și domnul consilier Trifu Marius
Robertino.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind actualizarea chiriei și redevenței
cu rata inflației și indicele de creștere a prețurilor de consum de 2,69 % Total IPC, începând cu data de
01.01.2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna jr. Neagu Daniela dă explicațiile necesare.
Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

actualizarea chiriei și redevenței cu rata inflației și indicele de creștere a prețurilor de consum de 2,69 %
Total IPC, începând cu data de 01.01.2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind propunerea Consiliului Local al
Orașului Pucioasa pentru desemnarea a 2 consilieri locali care să facă parte din comisia de evaluare a
performanțelor profesionale individuale ale secretarului general - UAT Orașul Pucioasa, jr. CATANĂ
ELENA, -pentru activitatea desfășurată în perioada 23.10.2020-31.12.2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul viceprimar Ianeț Constantin spune că propunerile domnului primar pentru acestă comisie
sunt domnul consilier Ianeț Constantin și domnul consilier Budoiu Ion.

Domnul consilier Butcă Dragoș, spune că trebuie, totuși, „ să fie propunerile consilierilor locali. ”
Doamna consilier Brebene Marinela îl propune pe domnul consilier Ianeț Constantin, iar domnul

consilier Bădescu Gheorghe îl propune pe domnul consilier Budoiu Ion. Propunerile sunt supuse
individual la vot, fiecare propunere obținând 15 voturi „ PENTRU ”, deci consilierii locali ce vor face
parte din comisia de evaluare a secretarului general sunt: domnul consilier Ianeț Constantin și domnul
consilier Budoiu Ion.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii necesare
achiziționării de echipamente și mobilier specific didactic și de laborator, alte categorii de echipamente și
dotări independente în cadrul proiectului ,, Dotare Școala Gimnazială Mihai Viteazul din localitatea
Pucioasa, județul Dâmbovița - finanațare obținută prin Programul național de dezvoltare locală, contract
de finanțare nr. 1371/11.06.2019. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Nicolae Mihaela dă explicațiile necesare. Precizează că s-a încheiat contractul de
finanțare nr. 1371/11.06.2019 și contractele de achiziție publică neschimbate. Contractul de finanțare s-a
semnat pentru suma de 644.262,94 lei (TVA inclus), iar valoarea rezultată (actualizată) ca urmare a
licitației este de 636.595,15 lei (TVA inclus), diferența dintre cele două sume se va returna MDRAP.
Toate dotările au fost achiziționate așa cum au fost solicitate de cadrele didactice cu caracteristicile
tehnice scrise în proiect.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

actualizarea valorii necesare achiziționării de echipamente și mobilier specific didactic și de laborator,
alte categorii de echipamente și dotări independente în cadrul proiectului ,, Dotare Școala Gimnazială
Mihai Viteazul din localitatea Pucioasa, județul Dâmbovița - finanațare obținută prin Programul național
de dezvoltare locală, contract de finanțare nr. 1371/11.06.2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente
navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar și este aprobat
cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor
care aparțin domeniului privat al unității administrativ - teritorioale Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

atestarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al unității administrativ - teritorioale
Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
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Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii spațiului în
suprafață de 68,31 mp., precum și cota parte de teren aferentă acestuia, situat în orașul Pucioasa, la
parterul blocului Sarmis II, str. Fântânelor, nr. 1, Partidului Național Liberal Dâmbovița - Organizația
Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea închirierii spațiului în suprafață de 68,31 mp., precum și cota parte de teren aferentă acestuia,
situat în orașul Pucioasa, la parterul blocului Sarmis II, str. Fântânelor, nr. 1, Partidului Național Liberal
Dâmbovița - Organizația Pucioasa și este aprobat cu 14 voturui „ PENTRU ” și o „ ABȚINERE ” -
doamna consiluier Fermuș Andra - Isaura, cu motivația că U.S.R. PLUS plătește o chirie mult mai mare
unui privat și toate celelalte 3 partide plătesc chirie la Primăria orașului Pucioasa, 2 consilieri locali
absenți: domnul consilier Matei Liviu - Augustin și domnul consilier Trifu Marius Robertino.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al
unității administrativ - teritorioale Orașul Pucioasa în domeniul privat al unității administrativ -
teritorioale Orașul Pucioasa a unor mijloace fixe cuprinse în fișa mijlocului fix a imobilului clădire
Colegiul Național Nicolae Titulescu, oraș Pucioasa, pentru scoaterea din funcție și casarea acestora. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată cu observații.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Brebene Marinela spune că ceea ce se propune să trecă în domeniul privat nu
sunt mijloace fixe și în fișa mijlocului fix trebuiau să fie înregistrate investiții, reparații sau să se majoreze
valoarea acestora și deci sunt înregistrate greșit.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că, Curtea de Conturi a solicitat, de fiecare dată,
ca totul să fie înregistrat în contabilitate, iar colegele noastre au înregistrat acestea în domeniul public
pentru că Colegiul Național - N. Titulescu era înregistrat în domeniul public al U. A. T. Orașul Pucioasa.
În mod normal, aceste investiții, reparații trebuiau cumulate la valoarea Colegiului și modificată valoarea
contabilă a acestuia.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Butcă Dragoș - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

trecerea din domeniul public al unității administrativ - teritorioale Orașul Pucioasa în domeniul privat al
unității administrativ - teritorioale Orașul Pucioasa a unor mijloace fixe cuprinse în fișa mijlocului fix a
imobilului clădire Colegiul Național Nicolae Titulescu, oraș Pucioasa, pentru scoaterea din funcție și
casarea acestora și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Domnul consilier Butcă Dragoș solicită să fie ajutați cetățenii care stau în Diaconești, pe strada de
la Biserică.

Domnul viceprimar Ianeț Constantin spune că este cunoscută problema, a fost și astăzi acolo, va fi
și mâine și oamenii vor fi ajutați.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
BUTCĂ DRAGOȘ

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
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Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


